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PROTOKÓŁ  Nr XXIX 

 zwyczajnej   sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd 

odbywającej się dnia 10  października    2017 r. 

 
Początek  sesji  o godz.  1000, 

zakończenie  sesji o godz. 1600. 

 
Ad.1. Otwarcie,  dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

 
Wiceprzewodnicząca  Rady Małgorzata Łączyńska dokonała otwarcia sesji i powitała 

wszystkich zebranych. Na sesji obecnych było 15 radnych (lista obecności załącznik nr 1). 

Ustawowy skład Rady Gminy liczy 15 radnych. Wiceprzewodnicząca stwierdziła kworum. 

Obecni byli również: Wójt Jan Kasprowicz, Skarbnik Andrzej Wasilewski, Sekretarz Halina 

Bienkiewicz, kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Agnieszka Kochanowska, 

kierownik Referatu Podatków i Opłat Krystyna Dzikowska, radna powiatowa Grażyna 

Grzegorzewska, sołtys Naterek Zbigniew Kukuć, mieszkańcy gminy (lista gości  załącznik nr 

2).  

Wiceprzewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu XXVII i XXVIII sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

5. Odpowiedzi na interpelacje. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu mobilności Miejskiego Obszaru Funkcjonal-

nego Olsztyna do roku 2025. 

8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za I półrocze  2017 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gietrzwałd 

na lata 2017 -2028.  

10. Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy Gietrzwałd na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w WFOŚiGW w Olsz-

tynie na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej w gminie Gietrzwałd”.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie  kierunków rozwoju gospodarczego gminy na lata 2018-2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie  likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Zakład Gospo-

darki Komunalnej w Gietrzwałdzie w celu przekształcenia w jednostkę budżetową pod nazwą 

Zakład Usług Komunalnych w Gietrzwałdzie. 
16. Podjęcie uchwały zmieniającej  w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgo-

wej, administracyjnej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Gietrzwałd. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Gietrzwałd. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrod-

kach wsparcia będących schroniskami dla bezdomnych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójtowi. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  zagospodaro-

wania przestrzennego części miejscowości Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego części obrębu Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd. 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie  powołania  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

Gietrzwałd. 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie  powołania  Komisji Społecznej Rady Gminy 

Gietrzwałd. 

24. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania  Komisji Gospodarczej Rady Gminy 

Gietrzwałd. 

25. Sprawy różne. 

Wiceprzewodnicząca zaproponowała, na wniosek wójta, dodanie punktu 3a. Sprawozdanie 

Wójta. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z zaproponowaną zmianą -  15 

głosów za. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu XXVII i XXVIII sesji. 

D. Małachowska zgłosiła poprawkę w protokole: nazwisko Komendanta Policji brzmi: Wircha-

nowicz a nie jak w protokole napisano Wilchanowicz. Radna prosiła o naniesienie poprawek. 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołów XXVII i XXVIII sesji  z poprawkami – 14 

głosów za, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Ad.3. Interpelacje. 

Do interpelacji zapisali się: 

Marek Nowogrodzki – co w temacie  budowy drogi Gietrzwałd – Sząbruk w ramach ZIT, 

Michał Puszczało – co jest przyczyną alarmowego poziomu wody w stawie koło przejazdu 

kolejowego w Biesalu, prośba o poczynienie starań o konserwację rowu  przy drodze:  Ada-

miny – Biesal – Podlejki.  

Jolanta Wilewska – prośba o uporządkowanie ulicy Hermana w Sząbruku, 

Stanisław Zdunek  kiedy zapadnie ostateczna decyzja w sprawie rozbiórki niezamieszkałego 

budynku mieszkalnego w Gronitach, 

Jadwiga Julicka – co z bibliotekami gminnymi, stan techniczny budynków domów kultury i re-

klamacje gwarancyjne wykonanych remontów, 

Grzegorz Rupiński  droga gminna przy stacji kolejowej, dojście do stacji od chodnika ; bie-

żące utrzymanie dróg asfaltowych oraz do pp. R. i ul. Dębowa. 

Ad. 3a. Sprawozdanie Wójta. 

Wójt Jan Kasprowicz przedstawił informację o realizowanym od marca do lipca  programie  

„Teraz senior”. Program realizował GOPS we współpracy ze Stowarzyszeniem Przyjaciół 

Biesala w WDK w Biesalu.  

Poinformował o wsparciu finansowym [ rzeczowym ]1 zorganizowanym przez Stowarzyszenie 

TUBA dla mieszkańców Łajs poszkodowanych w pożarze domu.  

W sierpniu rozpoczęła się realizacja projektu „W drodze do aktywności”. Uczestniczy w nim 9 

beneficjentów. Trwa także realizacja programu „Młodzi aktywni”. Zakwalifikowano 8 uczestni-

ków. GOPS w wakacje zorganizował wypoczynek dzieci sfinansowany przez kuratorium 

                                                           
1 Zmienione na wniosek radnego na XXX sesji w dn. 31.10.2017r.  
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oświaty ( 11 dzieci), 17 dzieci było na obozie zorganizowanym przez OSP. Obóz dofinanso-

wany był ze środków GKRPA. Komisja współfinansowała półkolonie letnie  w GOK w Gietrz-

wałdzie, WDK w Sząbruku i Biesalu oraz w świetlicy wiejskiej w Unieszewie. Łącznie z tej 

formy wypoczynku skorzystało 79 dzieci. Od października trwają zajęcia profilaktyczne w 5 

świetlicach wiejskich. Wójt przedstawił dane statystyczne dotyczące pracy GOPS w  bieżą-

cym roku.  

Przeprowadzono zapytanie ofertowe na zakup i montaż lamp solarnych w sołectwach na 

kwotę 65.000zł.  

Dowożenie uczniów realizuje Olsztyński Bus. Wartość umowy – 170.000zł.  

Zakupiony został samochód do dowożenia dzieci niepełnosprawnych na 17 miejsc za kwotę 

159.000zł.  

Realizowany jest program „Kreatywnie i twórczo – nowy wymiar edukacji” w szkole w Bie-

salu.  

Dla OSP w Nagladach zakupiony został sprzęt.   

Sołectwa realizują swoje zaplanowane w 2017 roku  inwestycje ( budowa ogrodzeń placów 

zabaw, zakup zestawów parkowych, zakup kruszywa na drogi, zakładanie oświetlenia ulicz-

nego). 

Prowadzone są roboty w ramach ZIT –na drodze Kudypy – Gronity – Naterki oraz została 

podpisana umowa na wykonanie odcinka drogi w Łupstychu – od drogi krajowej do ulicy Per-

koza.  

Trwają prace projektowe sali sportowej w Sząbruku wraz z zapleczem i trzema salami dy-

daktycznymi.  

Wpłynęły wnioski o dofinansowanie inicjatyw lokalnych:  

1. Zajęcia dla dzieci w Gietrzwałdzie 
2. Budowa boiska do koszykówki  w Nagladach 
3. Modernizacja ul. Artemidy w Naterkach 
4. Zakup defibrylatora dla OSP w Gietrzwałdzie 
5. Zakup i montaż solarów w Sząbruku. 

 
Trwa weryfikacja wniosków.  

Zgłoszono akces do pilotażowego programu usług teleopiekuńczych na terenie woj. warm.-

mazurskiego.   

Wójt poinformował o nagranej przez program I polskiego radia audycji o Gminie Gietrzwałd. 

Wpłynęły 3 oferty złożone przez organizacje pozarządowe z zakresu edukacji. Wybrane zo-

stały 2 wnioski: 

Fundacji na rzecz obronności kraju i integracji społecznej VIS  kwota  3.800zł i  

Fundacji kocham tańczyć tylko  ruch to zdrowie  na kwotę 2.600zł.  

Odbyło się posiedzenie Gminnej Rady Działalności Pożytku Społecznego. Rada wyzna-

czyła priorytetowe działania na 2018 rok. Jest to pierwszy etap opracowania rocznego pro-

gramu współpracy.  

Złożone zostały następujące wnioski o dofinansowanie: 

Do Starostwa: 
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-  dofinansowanie zakupu motopompy pożarniczej dla  OSP Gietrzwałd  20.000zł 

- zakup 2 aparatów powietrznych dla OSP Biesal  10.000zł. 

Do Marszałka Województwa na granty sołeckie – sołectwo  Gronity na zagospodarowanie 

miejsca pamięci – 8.000zł 

Do Wojewody: 

 - na dofinansowanie programu zdrowotnego w zakresie szczepień  - 10.000zł, 

- w ramach konkursu aktywna tablica na zakup tablicy z projektorem do szkoły w Sząbruku  

-  14.000zł, 

- w ramach rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019 prze-

budowa fragmentu drogi na odcinku od mostu na rzece Giłwie do Pęglit  - 401.000zł, 

- na doposażenie gabinetów profilaktycznych -  26.800zł. 

Wójt odbył wraz ze skarbnikiem spotkanie z dyrektorem ZS-P w Gietrzwałdzie w sprawie 

arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2017/2018. Spotkanie nie zakończyło się porozu-

mieniem gdyż dyrektor nie przybyła na drugą część spotkania. Odbyły się spotkania z nau-

czycielami i rodzicami, przedstawicielami związków zawodowych. Dyrektor złożyła podanie 

o roczny urlop dla poratowania zdrowia i wójt wyraził na to zgodę. W szkole przeprowadzany 

jest audyt. Jego wynik zostanie przesłany do kuratorium. Wójt zastał dwa arkusze organiza-

cyjne z datą 29.06.2017r. Wójt wyznaczył pełniącego obowiązki dyrektora ZS-P w Gietrzwał-

dzie. Szkoła  funkcjonuje normalnie.  

Rozwiązany został problem zalewania kotłowni w szkole w Biesalu. 

Poczyniono przygotowania do uroczystości odpustowych w Gietrzwałdzie. Po uroczysto-

ściach odbyło się spotkanie podsumowujące na którym spisano wszystkie uwagi dotyczące 

przygotowania uroczystości odpustowych. Jednym z wniosków jest konieczność zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego polegającej na  przeznaczeniu terenów na par-

kingi. 

Wójt i przewodniczący komisji gospodarczej odbyli spotkanie z właścicielami gruntów w Bar-

winach aby rozmawiać o realizacji  koncepcji zagospodarowania terenów rekreacyjnych. 

Wójt wyraził swoje niezadowolenie z powodu braku przygotowania przez GOK materiałów 

promocyjnych gminy aby rozdawać je uczestnikom uroczystości. Na okres przygotowań do 

uroczystości odpustowych dyrektor GOK udzielił sobie urlopu wypoczynkowego.  

Nakręcono film o objawieniach gietrzwałdzkich. Pokaz odbył się 13 września br. Jest to film 

o Gietrzwałdzie i jego mieszkańcach. 

Wójt poinformował o stypendiach dla uczniów z terenu naszej gminy przyznanych przez 

Fundację Rozwoju Regionu Łukta.  

W ramach ZIT realizowane są na terenie gminy dwie inwestycje: droga w Łupstychu i droga 

Kudypy- Gronity- Naterki  dofinansowanie ok. 6 mln. zł. Wójt poinformował o wysokości do-

finansowania innych  beneficjentów ZIT.  

Trwają przygotowania do przebudowy drogi Sząbruk – Gietrzwałd. Wójt jest w tej sprawie  

w stałym kontakcie ze starostwem. Starostwo zwróciło się do gminy Gietrzwałd o zabezpie-

czenie finansowe tej inwestycji w budżecie na 2018 rok w kwocie 456.000zł. ( wkład gminy).  

Mieszkańcy Łupstycha prosili aby odcinek drogi na terenie naszej gminy przewidziany do 

przebudowy w ramach ZIT był wykonany na końcu. Inwestorzy przychylili się do tej prośby. 
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Wójt uczestniczył w dożynkach powiatowo-gminnych w Dobrym Mieście, dożynkach gmin-

nych w Biesalu i dożynkach wojewódzkich w Olsztynku.   

Odbył spotkanie ze starostą i w Krajowym Ośrodku Wsparcia Rolnictwa. Poinformował, że 

będzie ubiegał się o bezzwrotną pomoc finansową z KOWR.  

M. Nowogrodzki prosił Wójta o uważne przyglądanie się projektowi sali gimnastycznej w Szą-

bruku. Realizacja obecnego projektu ma kosztować 7 – 8 mln. Trzeba rozważyć czy gminę 

stać  teraz na taki wydatek bo nie będzie możliwe uzyskania takich środków zewnętrznych. 

Możliwe jest uzyskanie 1/7 dofinansowania. Wójt zaproponował obejrzenie wybudowanego 

obiektu na terenie gminy Iława gdzie za 6,5 mln wybudowano zespół: szkołę z salą gimna-

styczną i przedszkolem. 

M. Nowogrodzki zapytał jakie plany ma Wójt wobec dyrektor ZS-P w Gietrzwałdzie gdy wróci 

z urlopu zdrowotnego i zaproponował aby pomoc finansową dla policji uzależnić od uzupeł-

nienia etatów na posterunku w Gietrzwałdzie.  

M. Nowogrodzki  powiedział że nie od radnych zależała wysokość dofinansowania w ramach 

ZIT ale ma nadzieję że teraz Wójt będzie bacznie śledził możliwości uzyskania wsparcia fi-

nansowego i będzie składał wnioski  oraz informował radę o swoich planach. Ze strony rad-

nych obiecał wsparcie. 

Postępowanie wobec dyrektor szkoły w Gietrzwałdzie jest w toku. Nie ma obecnie żadnych 

ustaleń. 

Wójt prosił o wsparcie dla policji gdyż zauważył że policjanci pracują z większym  zaangażo-

waniem i współpraca władz gminy z policją na wszystkich szczeblach układa się dobrze. Jest 

więc nadzieja że etaty zostaną uzupełnione.  

J. Julicka poinformowała, że z wieńcem dożynkowym Biesal wystąpił już drugi raz.  

A. Robaczewski – obejrzał film o Gietrzwałdzie i przypomniał, że kapliczka w centrum wsi 

wymaga remontu. Środki na remont zostały przyznane i remont miał być wykonany przed 

uroczystościami rocznicy objawień a tak się nie stało. Radny zapytał czyja to wina.  Wójt 

odpowiedział, że sprawę prowadził pracownik   [ Wojciech Gudaczewski ]2, który już nie jest 

zatrudniony w urzędzie.  [Skarbnik poinformował, że we wrześniu zadzwoniła do niego 

główna księgowa Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i poinformowała, że może prze-

kazać połowę przyznanej im przez Wojewodę kwoty (tj. 9.000zł) a gdy gmina sfinansuje ca-

łość to otrzyma zwrot środków ale najpierw musi złożyć wniosek.] 3   

Skarbnik odpowiedział, że środki przyznał wojewódzki konserwator ale gmina nie złożyła 

wniosku i  nie ma możliwości aby taki wniosek złożyć gdyż wymaga on wielu specjalistycz-

nych opracowań a te wymagają czasu. Środki są dotacją celową więc należy wykorzystać je 

w 2017 roku. Wykorzystanie środków w tym roku stało się niemożliwe.  

Andrzej Robaczewski powiedział, że nie zgadza się z wójtem, że to pracownik ds. promocji 

jest winny temu że kapliczka nie została wyremontowana. Pracownik postarał się o środki a 

wykorzystanie ich, jego zdaniem,  należało do działu inwestycji. Wójt powiedział, że szcze-

gółowo wyjaśni dlaczego inwestycja nie została wykonana.  

Ad.4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

Iwona Omilian – przewodnicząca Komisji Społeczne poinformowała, że komisja odbyła dwa 

spotkania. 30 sierpnia odwiedziła placówki oświatowe sprawdzając przygotowanie szkół i 

                                                           
2 Dopisane na wniosek radnego na XXX sesji w dn. 31.10.2017r. 
3 Dopisane na wniosek radnego na XXX sesji w dn. 31.10.2017r. 
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przedszkoli do rozpoczęcia roku. Uwagi i wnioski komisja zawarła w protokole spotkania. Ko-

misja pozytywnie zaopiniowała podanie mieszkanki Gronit o uczestniczenie w  remoncie bu-

dynku który jest współwłasnością z gminą i podanie mieszkańców budynku nr 5 w Cegłowie 

o remont dachu, podanie mieszkanki Biesala która chce wykonać remont mieszkania komu-

nalnego we własnym zakresie i rozliczenie kosztów remontu w czynszu. Komisja negatywnie 

zaopiniowała podanie mieszkańca Sząbruka i mieszkańca Naglad o przydział mieszkania ko-

munalnego.  Komisja pozytywnie zaopiniowała podanie mieszkanki Biesala o przydział 

mieszkania proponując lokal w Nagladach, ul. Żurawia 21. Na posiedzeniu 28 września ko-

misja zajmowała się programem ochrony zdrowia psychicznego wnosząc propozycje zmian 

do projektu programu opracowanego przez pracownika urzędu. Projekt zostanie przedłożony 

do uchwalenia przez radę. Komisja zapoznała się z planem remontów mieszkalnych budyn-

ków komunalnych na 2018 rok oraz z wykazem wykonanych remontów w 2017 roku. Komi-

sja wniosła wnioski o środki w  budżetu gminy na 2018 rok: 

1. Nagroda  Arca Talentica na 2018 rok  -  2.000zł, 
2. Na realizację akcji profilaktycznej prowadzonej przez Fundację MC Donalda „Nie no-

wotworom u dzieci”  -   12.000zł, 
3. Program Ochrony Zdrowia Psychicznego   -  przygotowanie   -   5.000zł, 
4. Szczepienie przeciw wirusowi HPV   -   środki zgodnie z demografią, 
5. Pokrycie dachu budynku Cegłowo nr 5 – jako dotacja celowa -  57.000zł, 
6. Budowa kanalizacji w Cegłowie   -   200.000zł, 
7. Utwardzenie kruszywem drogi Woryty – Rentyny    -   50.000zł, 
8. Budowa ogrodzenia cmentarza komunalnego w Rapatach   -  10.000zł, 
9. Utrzymanie płyty boiska w Unieszewie k. stacji kolejowej -  6.000zł, 
10. Doprowadzenie do budynków szatni instalacji wod-kan     -  30.000zł, 
11. Wymiana azbestowych rur wodociągowych w Unieszewie -  15.000zł, 
12. Doposażenie plaży wiejskiej  Unieszewo – Barwiny   -  10.000zł, 
13. Uzupełnienie i naprawa drogi w Unieszewie uszkodzonej przez zalewanie popłuczy-

nami z hydrofornii -     15.000zł 
14. Przeniesienie przepompowni przy ul. Cichej w Unieszewie    -   30.000zł, 
15. Uzupełnienie nawierzchni i naprawa asfaltowej drogi Gietrzwałd – Woryty – 70.000zł. 
16. Utwardzenie kruszywem drogi od budynku OSP do posesji nr  62  w  Worytach 

10.000zł 
17. Gruntowny remont dachu na budynku świetlicy w Unieszewie  -  40.000zł  

( 20.000zł z budżetu gminy, 20.000zł z funduszu sołeckiego), 
18. Doposażenie placu zabaw na os. Ceramik w Unieszewie      -  10.000zł., 

 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała  podanie najemczyni  mieszkania socjalnego w   Biesalu o 

wybudowanie podjazdu dla dziecka  poruszającego się na wózku. 

Komisja zapoznała się z pismem mieszkańców lokalu  w Worytach nr 24, którzy skarżą się 

na zakłócanie spokoju przez osoby odwiedzające  jedną z lokatorek i przekazała sprawę do 

załatwienia, zgodnie z właściwością, do  zarządcy budynku.  

Do zarządcy budynku komisja przekazała również prośbę o wydanie zaświadczenia o nie po-

siadaniu mieszkania komunalnego lub socjalnego.  

Komisja zaopiniowała podanie najemczyni mieszkania socjalnego o przedłużenie umowy 

najmu mieszkania. Wnioskodawczyni motywuje są prośbę tym, iż nie udało jej się znaleźć 

mieszkania dla rodziny i jej sytuacja materialna nie uległa zmianie. Komisja była zdania, że 

należy zweryfikować sytuację materialną wnioskodawcy i wtedy podjąć decyzję o dalszym 

wynajmowaniu lokalu socjalnego.  

Komisja rozpatrzyła wniosek niepublicznego żłobka w Sząbruku z prośbą o dofinansowanie 

opieki nad dziećmi do lat 3. Opinia komisji – dofinansować zgodnie z obowiązującymi przepi-

sami. 
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Komisja wnioskowała o przedstawienie przebiegu wykonania wymiany eternitu na budynku 

nr 24 w Worytach.  

Eugenia Ratowska – przewodnicząca komisji rewizyjnej poinformowała, że komisja spotkała 

się dwukrotnie. 14 września analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I pół-

rocze 2017 roku i koszty utrzymania PSZOK za ten sam okres. Komisja otrzymała materiały 

niezbędne do przeprowadzenia analiz. Uwagi komisji do ww. zagadnień komisja umieściła w 

protokole posiedzenia. 

10 października – planowane spotkanie komisji nie odbyło się gdyż komisja nie mogła wejść 

do budynku GOK -  zamknięte drzwi. Po odczekaniu 25 minut  Komisja sporządziła na tę 

okoliczność notatkę służbową.  

Michał Puszczało – przewodniczący komisji gospodarczej poinformował, że komisja odbyła 

spotkanie 19 września. Było to spotkanie przewidujące pracę w terenie. Komisja zapoznała 

się ze stanem przygotowania obiektów  gminnych   do sezonu   zimowego. Odwiedziła:  

w  Sząbruku: szkołę, przedszkole WDK i OSP;  w Biesalu: szkołę, WDK i OSP; w Gietrzwał-

dzie: gimnazjum, szkołę, przedszkole, OSP i GOK. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek dzierżawcy cz. działki 166/9 w Gietrzwałdzie, na 

której usytuowany jest punkt gastronomiczny, w sprawie obniżenia o połowę czynszu dzier-

żawnego na okres od października 2017r. do kwietnia 2018r. Wnioskodawca swoją prośbę 

motywował tym iż w ww. okresie punkt gastronomiczny jest nieczynny. 

5 października odbyło się spotkanie komisji gospodarczej i społecznej. Radni omawiali mate-

riały na dzisiejszą sesję. Radni zapoznali się z koncepcją zmiany miejscowego planu  zago-

spodarowania przestrzennego części miejscowości Gietrzwałd oraz koncepcją zmiany miej-

scowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu Gietrzwałd i zaopiniowała je 

pozytywnie. Przy omawianiu projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu mobilności Miej-

skiego Obszaru Funkcjonalnego Olsztyna do roku 2025 radni zasygnalizowali niedostatecznie 

rozwinięty transport lokalny. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. Projekt uchwały w 

sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących 

schroniskami dla bezdomnych – opinia pozytywna. Projekt uchwały w sprawie  kierunków roz-

woju gospodarczego gminy na lata 2018-2023 – opinia pozytywna. Projekt uchwały w sprawie  

likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej w Gietrzwałdzie w 

celu przekształcenia w jednostkę budżetową pod nazwą Zakład Usług Komunalnych w Gietrz-

wałdzie. Radni zaproponowali poprawki i pozytywnie zaopiniowali projekt.  Projekt uchwały 

zmieniającej  w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i 

organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Gietrzwałd – zaopiniowano pozytywnie.  Pro-

jekt uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład miesz-

kaniowego zasobu gminy Gietrzwałd – D. Małachowska zaproponowała poprawki stylistyczne 

– zaopiniowano pozytywnie. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Brusy – opinia pozytywna. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójtowi. Prze-

analizowano wynagrodzenie poprzednich wójtów. Komisja przedstawi swoje stanowisko przy 

omawianiu tego punktu porządku obrad. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Gietrzwałd na 2017 rok i projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gietrzwałd na lata 2017 - 2028 – radni nie mieli uwag.  Projekty uchwał w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego i w sprawie zaciągnięcia pożyczki długo-

terminowej w WFOŚiGW w Olsztynie na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Upo-

rządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w gminie Gietrzwałd” – radni nie mieli uwag. 
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Wójt poinformował radnych że w przypadku wydania niektórych DWZ będzie występował o 

konsultacje do komisji gospodarczej. Radna I. Omilian zapytała Wójta czy starał się o zmniej-

szenie kwot odszkodowań za grunty pod drogę w Gronitach. Skarbnik odpowiedział że tak, ale 

Wojewoda nie zmniejszył kwoty odszkodowania. Wójt poinformował, że na zapytanie aresztu 

śledczego w Olsztynie wskazał lokalizację nowego obiektu na terenie gminy.  

Wiceprzewodnicząca ogłosiła przerwę od godz. 1250   do godz. 1305. 

Ad.5. Odpowiedzi na interpelacje. 

Marek Nowogrodzki – co w temacie  budowy drogi Gietrzwałd – Sząbruk w ramach ZIT – 

Wójt odpowiedział że w tej sprawie spotka się w poniedziałek ze starostą i dyrektorem A. Ba-

lem. O wyniku spotkania poinformuje radnych. 

Michał Puszczało: 

1) co jest przyczyną alarmowego poziomu wody w stawie koło przejazdu kolejowego w Bie-

salu – Wójt odpowiedział, że pracownik sprawdzi w terenie z jakiego powodu jest wysoki po-

ziom wody, 

 2) prośba o poczynienie starań o konserwację rowu  przy drodze:  Jadaminy – Biesal – Pod-

lejki, rowy nie są czyszczone i zarastają drzewami. Rady zgłosił problem Wójtowi jako go-

spodarzowi terenu. 

Jolanta Wilewska – prośba o uporządkowanie ulicy Hermana w Sząbruku – Wójt odpowie-

dział, że w przyszłym tygodniu polbruk zostanie zabrany.  

Stanisław Zdunek  kiedy zapadnie ostateczna decyzja w sprawie rozbiórki niezamieszkałego 

budynku mieszkalnego w Gronitach – Wójt odpowiedział, że budynek jest wykreślony z ewi-

dencji zabytków, w listopadzie budynek zostanie rozebrany i teren uporządkowany. 

Jadwiga Julicka: 

1) co z bibliotekami gminnymi – radna otrzymała skargę czytelniczki, że biblioteka w Biesalu 
była zamknięta i nie było informacji z jakiego powodu i kiedy będzie czynna oraz że w biblio-
tece w Gietrzwałdzie siedziała pani z farbą na włosach. Wójt odpowiedział, że będzie przy-
glądał się z uwagą pracy bibliotek.  
2) stan techniczny budynków domów kultury – Wójt odpowiedział, że gminy nie stać na 

utrzymywanie trzech domów kultury. Zmniejszone środki które gmina miała otrzymać na 
remont budynku WDK w Biesalu do 103tys zamiast 286tys.  

3) reklamacje gwarancyjne wykonanych remontów – Wójt poinformował, że odpowie gdy za-
pozna się z tematem. 

 
Grzegorz Rupiński: 

1) droga gminna przy stacji kolejowej, dojście do stacji od chodnika - Wójt odpowiedział, że 
rozmawiał w tej sprawie z TLK;  

2) bieżące utrzymanie dróg asfaltowych oraz do pp. R. i ul. Dębowa – jest już „zimny asfalt” 
i gdy tylko pozwoli pogoda drogi zostaną naprawione.  

Wójt poinformował, że wszystkie budynki mieszkalne za stacją kolejową w Unieszewie zo-

stały podłączone do kanalizacji.  

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wiceprzewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego rady gminy. 

Wiceprzewodnicząca zgłosiła kandydaturę Eugenii Ratowskiej i uzasadniła dlaczego uważa, 

że radna jest dobrą kandydatką do pełnienia funkcji przewodniczącej rady. E. Ratowska nie 

wyraziła zgody na kandydowanie przedstawiając uzasadnienie swojej decyzji.  
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M. Puszczało zgłosił kandydaturę Dominiki Małachowskiej. Uzasadnił dlaczego zgłosił radną 

do pełnienia funkcji przewodniczącej rady a następnie przedstawił radnym swoją wypowiedź 

na temat wykreślenia z porządku obrad projektów uchwał w sprawie zaciągnięcia długotermi-

nowego kredytu bankowego i w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w WFOŚiGW 

w Olsztynie na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie gospodarki 

wodno-ściekowej w gminie Gietrzwałd” uważając, że ma to związek z kandydowaniem Jana 

Kasprowicza na wójta. Uważał, że radni zaangażowali się w kampanię wyborczą a nie powinni. 

Zarzucił M. Nowogrodzkiemu, że nie chciał zwołać sesji ani 5 ani 15 września. Wygłosił opinię, 

że rezygnacja M. Nowogrodzkiego z funkcji przewodniczącego rady jest skutkiem wyniku wy-

borów na wójta. Wiceprzewodnicząca odebrała głos M. Puszczale z powodu wypowiedzi nie 

na temat. Dominika Małachowska wyraziła zgodę na kandydowanie. Jolanta Wilewska zgłosiła 

kandydaturę Anny Otta uzasadniając dlaczego uważa, że ta osoba jest dobrym kandydatem.  

Anna Otta wyraziła zgodę na kandydowanie. M. Nowogrodzki  poinformował radnych, że miał 

zamiar zgłosić kandydaturę Michała Puszczały ale po jego dzisiejszej wypowiedzi zmienił za-

miar. Zadeklarował, że będzie współpracował z wójtem a czas pokaże czy spełni swoją obiet-

nicę. Wiceprzewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na członków komisji skrutacyj-

nej do ustalenia wyniku głosowania  w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Gietrzwałd. 

Anna Otta zgłosiła kandydaturę Iwony Omilian. I. Omilian wyraziła zgodę na pracę w komisji 

skrutacyjnej. M. Nowogrodzki zgłosił kandydaturę Jolanty Wilewskiej. J. Wilewska wyraziła 

zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. Anna Otta zgłosiła kandydaturę Stanisława Zdunka.  

S. Zdunek wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

Wiceprzewodnicząca ogłosiła dziesięciominutową przerwę do godz. 1400 na przygotowanie 

kart do głosowania.  

Po przerwie Wiceprzewodnicząca poinformowała radnych o sposobie głosowania polegają-

cym na postawieniu dwóch przecinających się linii w polu przy nazwisku wybieranego kandy-

data. Poinformowała także kiedy głos jest nieważny. Komisja skrutacyjna rozdała karty do gło-

sowania, radni oddali głosy i komisja skrutacyjna zebrała karty do głosowania. Wiceprzewod-

nicząca zarządziła pięciominutową przerwę na liczenie głosów i sporządzenie protokołu z wy-

niku głosowania. Po przrewie przewodniczący komisji skrutacyjnej Stanisław Zdunek odczytał 

protokół zgodnie z którym przewodniczącym rady wybrana została Anna Otta  otrzymując  

9 głosów, Dominika Małachowska otrzymała 5 głosów. W głosowaniu udział wzięło 15 rad-

nych, oddano jeden głos nieważny. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyboru Anny Otta na przewodniczącego Rady Gminy Gietrzwałd – 14 głosów za, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. Wiceprzewodnicząca przekazała prowadzenie obrad przewodniczą-

cej rady Annie Otta. Przewodnicząca podziękowała za wybranie i zapewniła, że rada będzie  

współpracowała z wójtem.  

 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu mobilności Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Olsztyna do roku 2025. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie przyjęcia Planu mobilności Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Olsztyna do roku 

2025 – 14 głosów za (nieobecny na Sali S. Zdunek).  

 
Ad.8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za I półrocze 2017 

roku. 

Skarbnik poinformował, że radni otrzymali wykonanie sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Gietrzwałd za I półrocze 2017 roku. Komisja rewizyjna poddała je analizie. Wnioski i 
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uwagi umieściła w protokole posiedzenia. W pierwszym półroczu gmina miała dwa organy wy-

konawcze co komplikowało czasami działania i nie sprzyjało realizacji budżetu. W jednej z 

jednostek organizacyjnych były trudności z realizacją budżetu. Finansowanie gminy przebiegło 

płynnie  bez opóźnień i zaległości.  

 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gietrzwałd na lata 2017 -2028.  

Skarbnik wyjaśnił przyczyny zmiany WPF. Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło 

się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gietrzwałd na lata 2017 - 2028 – 15 głosów za. 

 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gietrzwałd na 2017 rok. 

J. Wilewska zapytała co spowodowało wzrost środków przeznaczonych na wynagrodzenia w 

dziale transport i łączność o ponad 56 tys., wzrost środków przeznaczonych na zakup mate-

riałów i wyposażenia  o 40 tys. oraz zakup usług pozostałych o 45 tys. jak i w dziale wynagro-

dzenia osobowe pracowników znaczny wzrost wynagrodzenia. Skarbnik odpowiedział, że w 

dziale transport spowodowane to jest tym, iż jest o 2 pracowników  więcej niż przewidywano i 

urząd pracy zaproponował, z rezerw, przedłużenie umowy jednej osobie o 2 miesiące i jednej 

o miesiąc. Jedna z osób skierowanych przez urząd pracy udokumentowała okres zatrudnienia 

uprawniający do nagrody jubileuszowej więc została jej wypłacona. Wzrost środków na zakup 

materiałów spowodowany jest zakupem materiałów używanych do naprawy dróg i usług z tym 

związanych. Wzrost wynagrodzeń osobowych spowodowany był przyznawaniem przez po-

przednich wójtów nagród i dodatków specjalnych (44 tys.). Odbyło się głosowanie nad podję-

ciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gietrzwałd na 2017 rok – 15 głosów za. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy. 

Skarbnik poinformował, że gmina ta leży w woj. pomorskim w rejonie który nawiedziła nawał-

nica. Wojewoda i marszałek zwrócili się z prośbą o rozważenie możliwości udzielenia pomocy 

poszkodowanym gminom. Koordynator pomocy wskazał gminę Brusy w której wiele obiektów 

komunalnych uległo uszkodzeniu przez nawałnicę. Gmina Brusy przesłała wykaz uszkodzo-

nego mienia. Straty są olbrzymie. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy – 15 głosów za.  

 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu banko-

wego. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego – 15 głosów za. 

 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 

WFOŚiGW w Olsztynie na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządko-

wanie gospodarki wodno-ściekowej w gminie Gietrzwałd”.  

M. Nowogrodzki poprosił Skarbnika o wyjaśnienie dlaczego uchwała w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki została zdjęta z porządku obrad czerwcowej sesji. Skarbnik  wyja-

śnił, że rozmawiał o tym z przewodniczącym Nowogrodzkim, który zapytał czy możliwe jest 

funkcjonowanie gminy bez tej pożyczki do czasu wyboru nowego wójta aby ten zdecydował, 

czy zaciągnąć pożyczkę. Skarbnik odpowiedział, że z trudem ale poradzi sobie z finasowaniem 

działania gminy pozostawiając decyzję w tej sprawie nowo wybranemu wójtowi. Odbyło się 



RG.0002.6.2017 
 

11 
 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 

WFOŚiGW w Olsztynie na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie go-

spodarki wodno-ściekowej w gminie Gietrzwałd” – 15 głosów za.  

 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie  kierunków rozwoju gospodarczego gminy na lata 

2018-2023. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie kierunków rozwoju gospodarczego gminy na lata 2018-2023 – 15 głosów za. 

 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie  likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Gietrzwałdzie w celu przekształcenia w jednostkę budże-

tową pod nazwą Zakład Usług Komunalnych w Gietrzwałdzie. 

M. Nowogrodzki zapytał co było powodem, że odstąpiono od pomysłu przekształcenia ZGK w 

spółkę. Propozycję tę popierał kierownik zakładu. Wójt Jan Kasprowicz odpowiedział, że bę-

dąc kierownikiem ZGK był gotów poprowadzić zakład w formie spółki. Obecnie na rynku lokal-

nym nie widzi osoby która jako prezes mogłaby taką spółkę prowadzić i gwarantowałaby jej 

prawidłowe funkcjonowanie. Obecnie przekonany jest, że forma jednostki budżetowej jest od-

powiednia. Gdy jednostka będzie odpowiednio doposażona wtedy przyjdzie czas na jej prze-

kształcenie. Wójt wyjaśnił J. Julickiej różnicę między Zakładem Gospodarki Komunalnej a Za-

kładem Usług Komunalnych. A. Robaczewski zapytał kto będzie kierownikiem ZUK. Wójt od-

powiedział, że za sprawy merytoryczne odpowiedzialny będzie Ryszard Stokowski a głównym 

księgowym Elżbieta Kamińska. Sprawy dróg przejdą z urzędu gminy do ZUK. Dorota Grzesz-

czuk zaproponowała aby zmienić datę utworzenia ZUK na 1 grudnia 2017r. gdyż uchwała o 

jego utworzeniu podlega publikacji w dzienniku urzędowym i wchodzi w życie po 14 dniach od 

opublikowania. Niemożliwe jest więc aby weszła w życie z dniem 1 listopada 2017r. ZKG ulega 

likwidacji w dniem 30 listopada 2017r.  E. Ratowska zgłosiła uwagę do brzmienia §6 statutu 

aby jego brzmienie zamiast obsługę finansową  było: obsługę finansowo – księgową, admini-

stracyjną i organizacyjną. Sekretarz zaproponowała wykreślenie z § 2 pkt 12 słowa „niepełno-

sprawnych”.  Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  likwidacji zakładu bu-

dżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej w Gietrzwałdzie w celu przekształcenia 

w jednostkę budżetową pod nazwą Zakład Usług Komunalnych w Gietrzwałdzie z poprawkami 

-  13 głosów za, 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

 
Ad.16. Podjęcie uchwały zmieniającej  w sprawie organizacji wspólnej obsługi finan-

sowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy 

Gietrzwałd. 

W treści uchwały zmieniono datę 1 listopada na 1 grudnia jako konsekwencję wcześniej pod-

jętej uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej  w sprawie organi-

zacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej jednostek orga-

nizacyjnych Gminy Gietrzwałd – 15 głosów za.  

 
Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzą-

cych w skład mieszkaniowego zasobu gminy Gietrzwałd. 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Gietrzwałd – 15 głosów za. 
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Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla bezdomnych. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących 

schroniskami dla bezdomnych – 15 głosów za.  

 
Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia wójtowi. 

M. Puszczało był zdania, że kompetencje obecnego wójta są wysokie. Zaproponował  nastę-

pujące wynagrodzenie:  wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5.900zł; dodatek funkcyjny 

w wysokości 1.900zł; dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie od wynagrodzenia zasad-

niczego i dodatku funkcyjnego. M. Nowogrodzki zaproponował następujące wynagrodzenie:  
wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5.500zł; dodatek funkcyjny w wysokości 1.500zł; do-

datek specjalny w wysokości 30% łącznie od wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyj-

nego. Uważał, że takie wynagrodzenie na początek będzie odpowiednie. Do podwyższenia 

wynagrodzenia można  przystąpić gdy działania wójta będą na to wskazywały. Takie wyna-

grodzenie jest wynagrodzeniem w środku skali wynagrodzeń wójtów w powiecie olsztyńskim. 

Wójt uważał, że poprzedni wójtowie wynagradzali go nisko. Wójtem został nie dla pieniędzy 

ale też nie dla pracy charytatywnej. M. Puszczało przypomniał, że Wójt ma do rozwiązania 

wiele problemów w związku z sytuacją w gminie. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

propozycjami wysokości wynagrodzenia wójta. Propozycja M. Puszczały  - 4 głosy za, propo-

zycja M. Nowogrodzkiego – 10 głosów za. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia wójtowi w wysokości: wynagrodzenie zasadnicze w wyso-

kości 5.500zł; dodatek funkcyjny w wysokości 1.500zł; dodatek specjalny w wysokości 30% 

łącznie od wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 12 głosów za, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu. (salę obrad opuścił A. Robaczewski). 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  za-

gospodarowania przestrzennego części miejscowości Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego czę-

ści miejscowości Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd – 14 głosów za. 

 
Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego części obrębu Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czę-

ści obrębu Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd  – 14 głosów za. 

 
Ad.22. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie  powołania  Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy  Gietrzwałd. 

Radna Jadwiga Julicka  wyraziła chęć pracy w Komisji Rewizyjnej. Zmiana w uchwale polega 

na dopisaniu jej nazwiska do składu komisji. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej w sprawie  powołania  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Gietrzwałd – 13 głosów 

za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 
Ad.23. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie  powołania  Komisji Społecznej Rady 

Gminy Gietrzwałd. 
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Radna Jadwiga Julicka  wyraziła chęć pracy w Komisji Społecznej stąd potrzeba podjęcia 

uchwały zmieniającej. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej w sprawie  

powołania  Komisji Społecznej Rady Gminy  Gietrzwałd – 13 głosów za, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu. 

 
Ad.24. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania  Komisji Gospodarczej Rady 

Gminy Gietrzwałd. 

Zmiana w uchwale polega na wykreśleniu ze składu komisji Radosława Błaszczyńskiego który 

zrezygnował z  mandatu radnego. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej 

w sprawie  powołania  Komisji Gospodarczej Rady Gminy  Gietrzwałd – 14  głosów za. 

 
Ad.25. Sprawy różne. 

G. Rupiński – prosi o rozważenie możliwości spisywania stanu wodomierzy co miesiąc. Miesz-

kańcy woleliby płacić miesięczne faktury zamiast kwartalnych. Wójt odpowiedział, że wejdą 

wkrótce w życie płatności masowe więc problem zostanie rozwiązany. Zachęcił do podawania 

adresów emailowych aby mieszkańcy mogli otrzymywać faktury pocztą elektroniczną. Można 

podawać stan wodomierza na stronie zakładu i wtedy będzie wysyłana faktura.  

M. Nowogrodzki w imieniu mieszkanki Gietrzwałdu zapytał czy jest możliwość zakupu działki 

w Gronitach. Wójt odpowiedział, że działki którą chce kupić mieszkanka nie przeznacza do 

sprzedaży gdyż ma małą powierzchnię, leży w centrum wsi i graniczy ze świetlicą wiejską. 

Proponuje inne działki przeznaczone do sprzedaży.  

J. Julicka zapytała kiedy zostaną zamontowane ekrany dźwiękochłonne przy schronisku dla 

psów w Tomarynach. Wójt odpowiedział, że wczoraj był na spotkaniu w Warmińsko-Mazur-

skim Związku Gmin w tej sprawie. Zaprojektowano nasadzenia aby wyciszały odgłosy schro-

niska. Nasadzenia zaplanowano na dole a zdaniem Wójta lepszym rozwiązaniem byłyby na-

sadzenia wyżej, na skarpie lub przy drodze. Wójt zaproponował aby Związek ponownie  przy-

stąpił do  sporządzenia projektu nasadzeń gdyż obecny projekt nie spełnia swej roli. M. Nowo-

grodzki zaniepokoił się tym,  że obiecywane od dwóch lat ekrany niepowstały. Uważał, że 

należy dopilnować aby Związek wywiązał ze swojej obietnicy. D. Małachowska zaproponowała 

aby powrócić do opracowania regionalnego programu pomocy przedsiębiorcom. Projekt ta-

kiego programu przedłożony został komisjom we wrześniu 2016 roku ale nie trafił na radę. 

Radna proponuje powrócić do tematu aby przedsiębiorcy z terenu naszej gminy mogli z takiej 

pomocy skorzystać. Radna wyraziła wolę pracy w zespole przygotowującym projekt uchwały 

w sprawie  regionalnego programu pomocy przedsiębiorcom. Wójt odpowiedział, że działają 

instrumenty pomocy przedsiębiorcom. Jednym z nich jest poziom podatków od nieruchomości.  

Iwona Omilian w imieniu radnych podziękowała Markowi Nowogrodzkiemu za pełnienie funkcji 

przewodniczącego  odczytując pismo podpisane przez radnych. Na tym porządek obrad wy-

czerpano i Przewodnicząca zamknęła obrady XXIX sesji Rady Gminy Gietrzwałd. 

 

 

 

Protokołowała 

Magdalena Ratowska 

Protokół sporządziła 

Elżbieta Bielańska  


